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9. Inventarizační zpráva za rok 2013 

Podklady:  

Podklad 1 – Inventarizační zpráva za rok 2013 

Podklad 2 – Inventarizační zpráva za účetní jednotku Obecní úřad Mochov 

Podklad 3 - Inventarizační zpráva za účetní jednotku Základní škola Mochov 

Podklad 4 - Inventarizační zpráva za účetní jednotku Mateřská škola Mochov 

Podklad 5 - Inventarizační zpráva za účetní jednotku Školní jídelna při MŠ Mochov 

Termín podání návrhu bodu programu: 

14. 02. 2014 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Vyhodnocení dodržení vyhlášky č. 270/2010 Sb., o inventarizaci majetku a závazků a 

vnitroorganizační směrnice k inventarizaci. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov se seznámilo s inventarizačními zprávami za účetní jednotky 

obce Mochov za rok 2013 a na jejich základě souhlasí s vyřazením z evidence pro účetní 

jednotku Obecní úřad: ruční vozík (zcela zničený), motorová sekačka HRB 476 CHXE 

(oprava nerentabilní) a sekačka XS55 MHSICAL534TR (oprava nerentabilní). 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jitka Frydrychová, Jaroslav Kohout, Ladislav Marek, Jan 

Rangl, Vlastimila Stará, Jan Turek  

proti: nikdo 

zdrželi se: nikdo 

nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 9/33 (k bodu 9) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

10. Úprava rozpočtu č. 2 na rok 2014 

Přílohy:  

Příloha 1 – Úprava rozpočtu č. 2 

Termín podání návrhu bodu programu: 

14. 02. 2014 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

V příjmech se upravuje pouze příspěvek na výkon státní správy, který se zvýšil z důvodu 

změny počtu obyvatel o 2.500,- Kč. Pro vyrovnanost rozpočtu byly ve výdajích o tuto částku 

zvýšeny nespec. rezervy.  

Návrh usnesení:  

 Zastupitelstvo obce schvaluje úpravu rozpočtu č. 2 na rok 2014. 

 



Z á p i s   č. 33/2014 

ze zasedání zastupitelstva obce Mochov, konané dne 26.2.2014 

7 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jitka Frydrychová, Jaroslav Kohout, Ladislav Marek, Jan 

Rangl, Vlastimila Stará, Jan Turek  

proti: nikdo 

zdrželi se: nikdo 

nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 10/33 (k bodu 10) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

11. Diskuze    

František Bouček – u Městského muzea v Čelákovicích byl pro rok 2014 objednán 

archeologický dohled vyvolaný stavbou „Kanalizace Mochov IV. a V. etapa“. 

František Bouček – dne 31. 01. 2014 jsem obdržel písemnou rezignaci Ing. Jana Sekaniny na 

mandát člena zastupitelstva obce. 

František Bouček – obdržel z MŠ informaci ohledně požadavku na provoz MŠ v prvním týdnu a 

posledních 2 týdnů o prázdninách. Současný požadavek je na otevření jedné třídy (26 dětí). 

Projednáme na příštím ZO. 

František Bouček – seznámil ZO s problematikou osobního asistenta k dítěti v MŠ.  

Jan Turek – navrhl prověřit, zda v okolních školkách mají zkušenost s tímto asistentem a zda by 

se nedalo využít služeb jejich asistenta. Vzhledem k tomu, že záležitost dosti spěchá, starosta 

obce pověří ředitelku MŠ, aby se tím zabývala.  Projednání bude na příštím ZO. 

          Vlastimila Stará – vydání zpravodaje. Termín pro příjem podkladů do 03. 03. 2014. 

          Vlastimila Stará – vítání občánků 04. 04. 2014 v Hotelu Bouček. 

          Jan Rangl  - zrušení cedule na náměstí s reklamou „Ne elektrárně“ a nahrazení uličním plánem.      

          Dotaz veřejnosti:  Dotaz na harmonogram výkopu kanalizace.  

          František Bouček – bude upřesněn ve Zpravodaji. Plán kanalizace bude na přání občanů    

          k dispozici na OÚ.  

          Dotaz veřejnosti: Jak bude řešeno dopravní značení v obci?  

František Bouček – tato situace bude celoplošně řešena po dokončení opravy silnic po výstavbě 

kanalizace. Na přípravě budeme pracovat v průběhu léta. 

František Bouček – schůzka ohledně zvýšení břehů Výmoly (p. Moucha). Z důvodu nemoci byla 

schůzka zrušena.  

Dotaz veřejnosti: Bude součastně vyčištěno koryto potoka? 

František Bouček – i s tímto na jednání počítám. 

František Bouček – v letošním roce budeme i nadále pokračovat v obnově zeleně dle 

dendrologického plánu. 

Dotaz veřejnosti:  V jakém stádiu přípravy je kruhový objezd. 

František Bouček – informace jsem obdržel dnes. Bližší informace podám na příštím ZO. 

Dotaz veřejnosti:  Přišla dotace na výstavbu splaškové kanalizace? 

Jitka Frydrychová – ano. Dotace byla schválena. Byla provedena kontrola FV a schválená 

dotace na r. 2013 (2 mil. Kč) byla poukázána na účet obce. Na tuto částku byla vystavena 

faktura s popisem provedených prací. 
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Zápis vyhotoven dne: 

26. 02. 2014  

Zapsal: 

Jitka Frydrychová: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 

Ověřovatelé zápisu: 

Jan Turek . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 

 

Jaroslav Kohout: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 

Starosta obce: 

František Bouček: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 

 
















